

To: Jordan Securities Commission,

Amman Stock Exchange

Company's Name: SOCIETE GENERALE DE BANQUE -

IORDANIE

Date: 18-07-2022 11:54:14 AM

Subject: Invitation to attend an Extraordinary General

Assembly Meeting

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك سوسيته جنرال - الأردن التاريخ: 18-07-2022 11:54:14 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي

The Board of Directors of SOCIETE GENERALE DE BANQUE - JORDANIE cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 09:00 on 21-07-2022 at Zoom to discuss the following matters:

يسر مجلس ادارة شركة بنك سوسيته جنرال - الأردن دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 21-07-2022 الساعة 09:00 في زوم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالى:

Subject:

Merging of the Company or its incorporation

الموضوع:

دمج الشركة او اندماجها

Approval of the merger of Societe Generale Bank of Jordan with the Jordan

Capital Bank in accordance with Article (222/a/1) of the Companies Law.

And approval of the merger in accordance with the conditions and data

specified in the merger contract, including the date specified for the final merger.

Approval of the transfer of the entire ownership of the bank's shares in

Societe Generale - Jordan for financial leasing as part of the merger

process and the necessary amendments to the company's articles of

incorporation and system, which include changing the name of the

shareholder and changing the name of the company in accordance with

Article (13) of Regulation No. 107 of 2021 (Finance Companies Law for the

year 2021). Provided that Societe Generale - Jordan for financial leasing

will hold a general assembly meeting in accordance with the provisions of

the law

Approval of the transfer of the entire ownership of the bank's shares in the

الموافقة على اندماج بنك سوسيته جنرال الأردن (الشركة المندمجة) مع بنك المال الأردني (الشركة الدامجة) وفقللنص المادة (222/أ/1) من قانون الشركات. والموافقة على الاندماج وفقل للشروط والبيانات

المحددة في عقد الاندماج بما في ذلك التاريخ المحدد للدمج النهائي.

الموافّقة على انتقال ملكية كامل أسهم البنك في شركة سوسيته جنرال - الأردن للتأجير التمويلي وذلك ضمن عملية الاندماج وعلى التعديلات اللازمة على عقد تأسيس الشركة ونظامها والتي تتضمن تغيير اسم المساهم وتغيير اسم الشركة وفقل للمادة (13) من نظام رقم 107 لسنة 2021 (نظام شركات التمويل لسنة

2021). على أن تقوم شركة سوسيته جنرال - الأردن للتأجير التمويلي بعقد اجتماع هيئة عامة وفقا

لأحكام القانون.

الموافقة على انتقال ملكية كامل أسهم البنك في شركة المعلومات الائتمانية وذلك ضمن عملية الاندماج وفقاء لقانون المعلومات الائتمانية رقم (15) لسنة 2010.

تفويض رئيس مجلس الإدارة و/أو المدير العام باستكمال كافة الإجراءات المتعلقة بذلك وبما يتفق وأحكام قانون الشركات الأردني وقانون الأوراق المالية وقانون البنوك.



| credit information company as part of the merger process in accordance with the credit information law No. (15) of 2010. Authorizing the Chairman of the Board of Directors and/or the General Manager to complete all related procedures in accordance with the provisions of the Jordanian Companies Law, the Securities Law and the Banking Law. | |
|--|--|
| Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رولا خوري | وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رولا خوري |